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KV-168A/F-120型

气动罩杯定型机
Type KV-168A/F-120
Bra Cup Moulding Machine

安装使用说明书

INSTALLATION MANUAL
汕头市宏基机械设备有限公司

SHANTOU HONG JI MACHINE EQUIPMENT CO.,LTD
联系人：MS chen peiying    TEL:0086-1581783595  Email:hongji-ying@163.com

欢迎使用我厂的产品！为了您和产品的安全，请您在吊运、安装、使用、保养、维修本产品前，仔细阅读使用说明书。

我们诚挚欢迎您对我厂产品提出宝贵的改进意见。

在编辑本说明书过程中已经力求完整，但不保证说明书没有任何漏失。如说明书与实际产品有不符之处，以实际产品为准，本公司最终解释权！

Welcome to choose our products! For you and the product's safety, please kindly be reminded to read this manual carefully before you start to transport ,install, operate ,repair and maintain our products .

Your suggestions for further improving our products are sincerely welcome.

We have been trying our best compiling our product's manual.mistakes or missing might be existed . If there is any unmatchable items ,please refers to the products .We will be responsible to provide you with final explanation!
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工作条件和工作安全注意

Working conditions, Working safety

工作条件（Working conditions）

本机台所处环境温度一般应在0-40℃。

本机台所处环境相对温度一般在30%-95%。

本机台不应在露天环境下使用！

1.Temperature around the tool machine should be kept between 0-40℃。

2. Relative humidity to keep the machine should be between 30%-95%.

3. The machine is not allowed to be operated under open working conditions.

工作安全注意（Working safety）

操作人员在掌握有关安全操作的必要知识后方可使用。由于本机台属高温加工性能，因此操作者必须遵守下列安全规则。

Operators are not allowed to operate the machine until mastering the related knowledge on safety operation.

Due the the nature that the machine is operated with high temperature, Operatorsshould follow the hereby safety rules.

本厂机台电源规格：220V

如果接错会造成整机电器原件浇坏请千万注意。

220V电源为单相三蕊线，请千万分清地线与零线。

机台需妥善接地，才可通电工作，以保证人身安全。

机台安装时，应保持机台平稳，以勉开机时产生震动。

开机台30分钟后严禁用手触摸模台及模具，以勉烫伤主。

严禁把手伸手模具周边以内。

遵守有关安全生产规定。

The power norm of our machine: 220V.

Please be reminded that if connected in a wrong way, it will lead to damage the electrical equipment 

The 220V power is for single-phase tri-core wire, please also distinguish ground wire from zero wire.

The machine is allowed to work after connected with ground wire for human being’s safety.

When installing the machine, it will be necessary to keep stable for prevent vibration.

Hand touching mould table and mould is prohibited in 30 minutes after being operated to prevent being burned.

Do not put your hands to the surrounding area of mould.

Follow the regulations about safe production.

使用与操作

C. Use and Operation

使用前的准备

1.1 本机台应有独立的电源总开关。

开关的负载量应大于机台实际功率5—10A。

1.2 接上与机台所要求的电压电源，认清火线、零线及地线。

1.3 接好气管接头，检查是否有漏气现象。

1.4 对润滑加油位和二联体加适量机油。

1.5 通电前必须接上地线。

1.6 打开电源开关，根据操作面板标识指示置手动位升起模台。

1.7 模具安装时必须切断电源，以免发生安全事故。

1.8 通电后根据用料要求和操作面板标识指示设定上下模温度。

1 Prepare to Use

1.1 Independent power switch is required for this machine .The loading capacity of the switch should be 5—10A larger than machine's actual power.

1.2 Connecting the required power of electric pressure ,distinguish fire wire from zero wire and wire.

1.3 Connecting ground wire before being powered .

1.6 Turn on the power switch .Lifting the model table according to the mark indication of operation.

1.7 Power should be off  when installing model to prevent any accident.

1.8 Set up mould temperature upon powering in accrodance to the materia requirement and operation table.

操作注意事项

2.1 机台长时间运行应经常对润滑加油位加油。

2.2 应该常检查二联体油位。

2.3 经常检查二联体上虑水瓶是否有积水，如有应及时放掉。

2.4 为了您的方便起见，本厂机台都没哟标识清楚的操作面板，您可根据自己需求进行操作。

2.5 本厂机台上的红绿灯按钮开关的作用分别是模具上升和模具下降。

2 Operation Notice

2.1 Often feeding oil to lubricate oil point when machine running for a long time.

2.2 Often check the oil point of two-unit.

2.3 Often check if there is any unexpected water in the water filtering bottle on the two-unit.

2.4 Operation Panel is installed for you to operate machines against your requirement and convenience.

2.5 The red and green button are respectively indicating modeling up or down.

四、常用配件名称及规格

D、 Name and specification of common parts

KV-168A/F-120型

	名 称
	规  格
	电 压

	加热管
	16*300*500W*8 set
	220V

	电磁阀
	4V-310C-08
	220V

	温控表
	48*48

Temp controller (japan fuji)
	220V

	控温
	可控硅
	220V

	时间表
	H5CN
	220V


Type KV-168A/F-120
	Name
	specification
	Electrictiy pressure

	Calorific pipe
	16*300*500W*8 set
	220V

	Magnetic valve
	4V-310C-08
	220V

	Temperature control table
	48*48

Temp controller (japan fuji)
	220V

	Control temperature
	SCR/silicon controlled/thyristor
	220V

	Time table
	H5CN
	220V


技术参照

Technical Parameter

KV-168A/F-120罩杯定型机

KV-168A/F-120 BRA CUP MACHINE

	电源/功率

Power Supply/Power Rate
	220V/8KW

	模台尺寸

Dimensions of Mould Platform
	50mm×300mm

	机台尺寸

Dimensions of Main Machine
	1700mm×700mm×2300mm

	适用模具

Applicable Moulds
	文胸棉杯模具和鞋材模具

Mould for foam cup and shoe material mould


	重量

Weight
	300kg


常见故障现象及可能的故障点

E. Common Breakdown and Possible Breakdown Points

 KV168A/F-120
	常见故障现象
	可能的故障点

	无电源指示或电压指示
	1 电源开关损坏。2电压表烧坏。

	加温不均匀或不能加温
	1温控仪表损坏  2可控硅损坏。3电热管损坏。

	气缸不能升降或

升降缓慢
	1气缸密封圈损坏。2电磁阀线圈烧坏。

3电磁阀阀芯被卡住。4 电磁阀阀芯按钮开关没打开。

	温控仪表显示值与设定值有误差
	1加热管损坏或烧坏

2探温针损坏 3 温控仪损坏

	不能启动
	1启动开关损坏 2 电源短路


Type KV168A/F-120

	Common Breakdown
	Possible Breakdown Point

	No indication on power or no indication on electric pressure 
	1 Power switch is broken.    2 Electric meter was burned

	Heating is not  fairly well-distributed or unable to heat
	1Temperature Control Table was broken  2Controll able silicon was damaged  3Calorific Pipe was broken

	Air Cylinder failed to be up& down,ro works slowly
	1 Sealing washer was broken

2 Circuit of electrical magnetic valve was burned 

3 The wick of electrical magnetic valve was stuck

4 The wick switch of electrical magnetic calve is not turned on

	Tolerances exist between indication digits and set-up digits on the temperature control panel
	1 Heating pipe was broken or burned 

2 Temperature pipe inspector was broken 

3 Temperature table was damaged



	No Power
	1 Power switch was broken

2 Power circuit was broken


